
 
 
 
Aan het College van Burgemeester & Wethouders, 
 
Datum: 25 april 2025 
Onderwerp: Gezichtsherkenning 
 
Geacht college, 
 
Middels diverse onlinebronnen1 heeft FVD Rotterdam vernomen dat Feyenoord en de Rotterdamse VVD samen pleiten voor een brede 
invoering van gezichtsherkenning voor bezoekers van De Kuip. Onze fractie is hier pertinent op tegen; niet enkel vanwege zorgen om privacy, 
maar ook omdat deze maatregel de bezoekers van Feyenoord criminaliseert. De goeden moeten lijden onder een enkele kwade. FVD 
Rotterdam maakt zich ernstige zorgen om en wij hebben daarom de volgende vragen aan uw college. 
 
Schriftelijke vragen 

1. Bent u volledig op de hoogte van de plannen van Feyenoord en de Rotterdamse VVD om gezichtsherkenningstechnologie in te 
zetten voor persoonsgebonden toegang tot stadion De Kuip? 

I. Zo ja, bent u de mening toebedeeld dat dit initiatief onwenselijk is?       
 

2. Hoe beoordeelt u de proportionaliteit van het gebruik van gezichtsherkenning in deze context, met het oog op het doel, 
namelijk het verbeteren van veiligheid, gastvrijheid en het voorkomen van kaartfraude? 
 

3. Hoe verhoudt dit gebruik zich tot de privacywetgeving, zoals de Algemene Verordening Gegevensbescherming (AVG), waarbij 
biometrische gegevens onder de meest gevoelige categorie vallen? 
 

4. Is er overleg geweest met de Autoriteit Persoonsgegevens (AP) over deze ontwikkeling? 
I. Zo nee, bent u bereid om in gesprek te gaan met de AP om de wenselijkheid, haalbaarheid en juridische 

legitimiteit in kaart te brengen? 
 

5. Welke risico’s ziet u met betrekking tot de opslag van biometrische gegevens door een private organisatie als Feyenoord, met 
name als deze gegevens in verkeerde handen zouden vallen? 
 

6. Welke rol ziet u voor de gemeente in het toezicht op dit soort technologische toepassingen in De Kuip, met het oog op het 
waarborgen van burgerrechten en tegelijkertijd het dienen van het publieke belang? 

I. Hoe bent u voornemens om een goede en evenwichtige belangenafweging te maken tussen het waarborgen van 
burgerrechten en het dienen van het publieke belang?  
 

7. Bent u bereid in gesprek te gaan met Feyenoord om alternatieven te verkennen die minder ingrijpend zijn voor de privacy van 
supporters, zoals digitale tickets met QR-codes of persoonsgebonden toegang via de app, zonder gebruik van gezichtsherkenning 
als u hierover nog niet al in gesprek bent? 

I. Zo ja, bent u bereid om bij Feyenoord te pleiten voor deze en soortgelijke alternatieve maatregelen voor 
supporters die geen gezichtsherkenning willen? 

 
8. Hoe voorkomt u dat dit initiatief een precedent schept voor bredere toepassing van gezichtsherkenning in de stad Rotterdam, 

bijvoorbeeld bij andere evenementen, in het openbaar vervoer of in de publieke ruimte? 

 
 
Bij voorbaat dank voor de beantwoording.  
 
 
 
 
 
 
Ardi Oostdijk 
Forum voor Democratie Rotterdam 

 
1 Https://www.fr12.nl/nieuws/feyenoord-en-vvd-willen-invoering-gezichtsherkenning-in-de-kuip, https://www.feyenoordpings.nl/gezichtsherkenning-bij-de-kuip-we-

kijken-er-serieus-naar/, https://www.voetbalprimeur.nl/nieuws/1294651/gedragscode-en-gezichtsherkenning-op-komst-bij-feyenoord. 
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